
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 19. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1153
Vil ministeren oplyse, hvorvidt han er enig med sektordirektør Troels Toft fra
Landbrug & Fødevarers rådgivningsenhed SEGES i, at rekordhøsten i 2017
skyldes Fødevare- og Landbrugspakkens adgang til at bruge mere gødning
end før, jf. udsagn om: De nye kvælstofgrænser, der blev indført med Land-
brugspakken, slår for alvor fuldt igennem i år. "Det mærkes både i udbytterne
og i afgrødernes kvalitet” (Ritzaus 3. september 2017) http://politiken.dk/
indland/art6092739/%C3%85rets-h%C3%B8st-er-t%C3%A6t-p%C3%A5-at-s
%C3%A6tte-rekord-trods-ringe-vejr)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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